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L_··__~·£Z~i}U~·~~::i~~ LZYdzie Miasm Marki zwiazanymi z realizacja zadan

dotyczacych promocji miasm i pozyskiwania srodkow unijnych ( i innych zewnetrznych)
prosze 0 odpowiedz na nastepujace pytania:

I. Jaka byla skutecznosc i efektywnosc promocji miasta i pozyskiwania funduszy
unijnych przez poprzednich naczelnik6w, tj. jakie byly poniesione naklady
w stosunku do efekt6w dzialania (prosze uj~c zar6wno koszty funkcjonowania
wydzialu jak rowniez wynagrodzenia pracownik6w w tym takze bezosobowe i
jakie srodki zostaly pozyskane w calym okresie funkcjonowania ww.
wydzialu) ?

2. Jakie sa plany na nastepne lam w stosunku do dzialan zwiazanych z promocja
miasm i pozyskiwaniem srodkow unijnych i zewnetrznych, Kto, co i w jaki

spos6b bedzie je realizowal ?
3. Jakie byly koszty organizacji Konferencji gospodarczej w Markach, kt6ra

odbyla sie w dniu 30 wrzesnia br. oraz jaki byl klucz zapraszania gosci na ta
konferencje ?

4. Jakie zadania bedzie realizowal Wydzial Spraw Spolecznych?
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